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Jachthoornblazers  gevraagd
voor  een  openlucht
theaterspektakel Osse, petret
van ‘n pestoor
Hallo JACHTHOORNBLAZERS

Wij zijn op zoek naar jachthoorn blazers die mee willen blazen
in het theaterstuk Pestoor Osse.

Deze uitvoeringen beginnen nabij het Wapen van Beckum. Wij
blazen al in het begin van het theaterstuk.  In principe mag u
na het optreden weer gaan. ( niet verplicht).  De stukken
beginnen allemaal om 20.00 uur. Omstreeks 20.20 uur zit de
taak van de hoornblazers er op. U hoeft dus niet de hele avond
tot het eind te wachten, voor hen die nog andere afspraken
hebben.

De speeldata:

dinsdag 12 september               generale1.
donderdag 14 september               première2.
vrijdag 15 september               voorstelling3.
zaterdag 16 september                     “4.
zondag 17 september                     “5.
donderdag 21 september                     “6.
vrijdag 22 september                     “7.
zaterdag 23 september                     “8.
zondag 24 september               slotavond9.
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U hoeft niet al deze avonden te kunnen, maar hoe meer hoe
mooier.

Natuur zal er nog enkele keren samen moeten  worden geoefend.
De plaats en de data zullen nog worden vastgesteld. Graag hoor
ik van u of u een of meerder avonden mee kunt blazen. Wij
blazen “zum Essen”, Hase tot en ?

Graag hoor ik van u.

Met vriendelijke groet Toon Wentink

Telefoon: 06 83622655 of 074 3676698

Email : intowentink@live.nl

“Onze lieve heer heeft de dieren voor iedereen gemaakt, dus
ook voor de jagers”. Zomaar één van de vele legendarische
uitspraken van Chrisjan Osse (1865-1940), die ongeveer vier
decennia de dorpspastoor van Beckum  – kerkdorp van de Twentse
gemeente Hengelo – is geweest. Osse heeft een onuitwisbare
indruk  achtergelaten  en  lijkt  met  de  genen  van  het  dorp
vergroeid. De verdiensten van Osse waren aanleiding om een
straat naar hem te noemen en zelfs de carnavalisten van De
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Beckummer Ossens houden de pastoor in ere.

 

De volledige naam van pastoor Osse is Christianus Egbertus
Osse, geboren op 14 juli 1865 te Losser. Vanaf 1923 bezaten
twee broers Osse, te weten Alfons en Joop, steenfabriek “de
Werklust”  in  Losser  die  nog  tot  1999  de  bekende  en  zeer
geliefde  Osse-stenen  gemaakt  heeft.  Als  toeristische
trekpleister is de steenfabriek nog steeds te bezoeken. De
kerk in Beckum is gebouwd met Osse-bakstenen uit de fabriek in
Losser, in opdracht van … pastoor Osse.

 

In  het  openluchttheater  wordt  de  geschiedenis  op  een
geromantiseerde  wijze  herhaald.  Anekdotes  van  Osse  zullen
uitvoerig aan bod komen en de jacht, een grote hobby van Osse,
mag  niet  ontbreken.  Osse  ging  regelmatig  op  jacht  met  de
textielbaronnen van Heek, maar het liefst ging hij alleen met
zijn koster op pad. Ook het stropen schuwde hij niet, wat de
nodige verwikkelingen met de jachtopziener opleverde. Hoe dat
eraan toe ging? Daarvoor nodigen we u graag uit om naar de
voorstelling in Beckum te komen….

 

Het belooft een enorm spektakel te worden. Het theater speelt
zich af op 3 buitenlocaties in Beckum, ruim 80 spelers doen
mee aan deze voorstelling.

De voorstellingen zullen plaatsvinden in september 2023. Op
www.theaterosse.nl vindt u informatie over o.a. de speeldata
en de kaartverkoop.

 

Namens toneelvereniging Levenslust,

Arjan Lammers



 

p.s.

We zijn nog op zoek naar jachtkleding uit de periode 1900 –
1940. Bezit u dit of heeft u tips waar we kleding zouden
kunnen lenen, stuur dan svp een mail naar info@theaterosse.nl

Jacht op andere wilde dieren
op  Veluwe  mag  doorgaan
ondanks komst van wolf
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Het jagen op wilde dieren op de Veluwe kan ondanks
de komst van de wolf gewoon doorgaan. Dat heeft de
rechtbank Midden-Nederland dinsdag bepaald.
De  Faunabescherming  is  bang  dat  het  jagen  op  damherten,
edelherten, wilde zwijnen en reeën leidt tot een verstoring
van de wolf. Daarom spande de organisatie een rechtszaak aan
tegen de jachtontheffing.

De wolf heeft zich de afgelopen jaren op de Veluwe gevestigd
met meerdere roedels. De wolf is een beschermde diersoort in
Europa.

Maar het jagen op wilde hoefdieren op de Veluwe hoeft dus niet
te worden stilgelegd vanwege de komst van de wolf. Volgens de
rechtbank is het niet duidelijk of de wolven inderdaad door de
jacht worden verstoord.

De  rechtbank  baseert  zicht  op  een  rapport  van  de
Rijksuniversiteit Groningen. De ontwikkelingen moeten volgens
de wetenschappers eerst verder worden onderzocht. Ook oordeelt
de rechtbank dat uit het rapport niet blijkt dat de mogelijke
verstoring  invloed  heeft  op  de  overlevingskansen,  de
voorplanting  of  het  leefgebied  van  de  wolf.

 

Constructief  gesprek  met
minister Van der Wal 
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Op de foto van links naar rechts: Gerbrand van ’t Klooster
(FPG), Arnoud Meijering (Jagersvereniging), Christiaan van
Daalen (Jagersvereniging), Willem Schimmelpenninck van der
Oije (Jagersvereniging), minister Christianne van der Wal –
Zeggelink, René Leegte (NOJG) en Sjaak van der Tak (LTO).

De Nederlandse Organisatie voor Jacht en Grondbeheer (NOJG),
de  Federatie  Particulier  Grondbezit  (FPG),  de  Land-  en
Tuinbouw  Organisatie  (LTO)  en  de  Koninklijke  Nederlandse
Jagersvereniging  hebben  dinsdag  23  mei  een  constructief
gesprek gehad met minister voor Natuur en Stikstof Christianne
van der Wal over de sluiting van de jacht op haas en konijn en
de ‘Verzamelbrief soortenbeleid’. Het overleg vond plaats naar
aanleiding van een brandbrief van de organisaties. Na afloop
van het gesprek waren de organisaties gematigd positief.

De Jagersverenigingen, FPG en LTO  gaven vorige maand in een
brandbrief aan verbolgen te zijn over het feit dat zij als
stakeholders niet op de hoogte zijn gebracht van het versturen
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van de ‘Verzamelbrief soorten’ op 4 april. Daarnaast viel ook
het besluit om ook in het komende seizoen de jacht op konijn
landelijk en het haas in de drie bekende provincies niet te
openen niet in goede aarde. Immers, er heeft bij dit besluit
geen enkele vorm van de – ook richting de Tweede Kamer –
toegezegde  inhoudelijke  heroverweging  plaatsgevonden  met
grondeigenaren,  jacht(akte)houders,  wildbeheereenheden  en
grondgebruikers. Ook werd de brief verstuurd terwijl er in het
hele  land  nog  volop  werd  geteld  volgens  het  aangepaste
telprotocol in het kader van de jaarlijkse voorjaarstelling
van de soorten op de wildlijst.

Niet in lijn met afspraken

Het doel van het gesprek met de minister was te vernemen hoe
de minister tot haar nieuwe besluit is gekomen en waarom dit
zonder enig overleg of vooraankondiging is gebeurd. Ook wilden
de Jagersvereniging, de FPG, LTO en de NOJG samen met de
minister bekijken hoe er tot een versnelling van de processen
en  onderzoeken  gekomen  kan  worden,  zodat  de  leden  van  de
organisaties snel duidelijkheid krijgen over de toekomst van
jacht, beheer en schadebestrijding. Van der Wal erkende in het
gesprek dat de gang van zaken rondom de verzending van de
‘Verzamelbrief soorten’ niet in lijn was met de eerder door
haar en ons gemaakte afspraken en zei dit te betreuren.

Juridisch getouwtrek

In het gesprek kwamen ook het besluit om de jacht op haas en
konijn gesloten te houden en de gevolgen van de uitspraak van
de  Raad  van  State  in  Noord-Holland  met  betrekking  tot  de
landelijk  vrijgestelde  soorten  aan  de  orde.  De  vier
organisaties hebben benadrukt dat jagers verantwoordelijkheid
nemen  bij  schadebestrijding,  maar  ook  bij  een  dalende
wildstand. Daarbij hebben zij wederom aangegeven dat jagers
zeer  waardevolle  oren  en  ogen  in  het  veld  zijn  en  een
belangrijke  rol  spelen  bij  biotoopverbetering.  De
besluitvorming  tot  sluiting  van  de  jacht  en  juridisch



getouwtrek  in  provincies  werken  ronduit  frustrerend  en
demotiverend voor de jagers.

Belang van de jacht

De minister onderschrijft het belang van de jacht bij goed
natuurbeheer en schadebestrijding in onder meer de landbouw en
streeft ernaar voor het einde van het jaar de situatie rond de
landelijke vrijstellingen te repareren. Zij stelde niet als
doel te hebben de jacht op soorten te willen sluiten. Wel wil
zij de wettelijke verantwoordelijkheid voor de bescherming van
soorten kunnen nemen. Verder gaf zij aan de jagersverenigingen
goed aangehaakt te willen houden bij de hervorming van de
wildtellingen en het opnemen van teldata van de WBE’s in het
Netwerk Ecologische Monitoring (NEM). Tot slot gaf de minister
de partijen enkele concrete vragen mee naar huis. Hiermee gaan
de organisaties nu voortvarend aan de slag, met als doel de
minister zo volledig mogelijk te informeren alvorens nieuwe
stappen in het proces worden genomen.

 

 

Zitting  bodemprocedure  tegen
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De  rechtbank
heeft  de  zittingsdatum  bekendgemaakt  van  de
bodemprocedure  tegen  de  ministeriële  regeling  om  de
jacht op konijn in heel Nederland en de haas in de
provincies Utrecht, Limburg en Groningen te sluiten. Op
21  augustus  2023  vindt  de  zitting  plaats  in  de
rechtbank van Den Haag. De Jagersvereniging, NOJG en de
FPG hopen op een uitspraak nog voor de start van het
jachtseizoen.
De  bodemrechter  buigt  zich  tijdens  de  zitting  over  de
beslissing van de minister én de beoordelingsmethode die is
gehanteerd om de staat van instandhouding van de haas en het
konijn  te  bepalen.  De  bodemprocedure  werd  door  de
Jagersverenigingen en FPG medio december 2022 in gang gezet,
nadat de voorzieningenrechter in oktober 2022 ook oordeelde de
materie  te  complex  en  omvangrijk  te  vinden  voor  een  kort
geding. De ministeriële regeling werd vervolgens doorgezet en
de partijen werden doorverwezen naar de bodemprocedure.

Definitief oordeel

Het tegenvallende resultaat in het kort geding zegt overigens
niets  over  de  positie  van  de  Jagersverenigingen  in  de
bodemprocedure tegen de Staat. Hierin wordt de beslissing om
de jacht op het konijn te sluiten en de gronden waarop dit is
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gebeurd  aangevochten  op  basis  van  uitvoerige  en
wetenschappelijk onderbouwde informatie die door onder meer de
Jagersvereniging de afgelopen tijd is aangeleverd. In deze
procedure wordt de rechter verzocht om een definitief oordeel
te  geven  over  de  beoordelingsmethode,  die  moet  worden
gehanteerd bij het bepalen van de staat van instandhouding van
haas en konijn.

Vertrouwen

De zitting en de uitspraak zijn van groot belang voor de
volgende  jachtseizoenen  en  voor  alle  andere  bejaagbare
wildsoorten.  Directeur  Willem  Schimmelpenninck:  “We  hebben
veel vertrouwen in onze positie in de bodemprocedure. Hierin
wordt de zaak letterlijk tot op de bodem uitgezocht. Daarin
staan we heel sterk. Het kan niet zo zijn dat besluiten vanuit
de overheid worden gebaseerd op onjuiste gegevens. Het is goed
om dit grondig aan de kaak te stellen.”

Zitting bijwonen

De  Jagersvereniging,  NOJG,  FPG  en  andere  belanghebbenden
kunnen op 21 augustus alle steun gebruiken tijdens de openbare
zitting om 09.30 uur in de rechtbank van Den Haag. Iedereen
die dat wil, is van harte welkom deze belangrijke ochtend voor
de jacht in Nederland bij te wonen.

De grootste petitie over de
jacht in Europa, laatste kans
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om het verschil te maken

DRINGENDE OPROEP AAN AL ONZE
LEDEN

Internationale
handtekeningenactie  tegen
jacht restricties in Europa
Niet  alleen  in  Nederland  worden  er  voor  wat  betreft  de
uitvoering van de jacht, beheer en schadebestrijding steeds
meer beperkingen opgelegd door de diverse uitspraken van de
rechters. Ook in Brussel liggen er enkele voorstellen op de
plank,  die  de  jacht  op  Europees  niveau  beperkt.  De
overkoepelende internationale jagersvereniging FACE probeert
door middel van een De grootste petitie over de jacht in
Europa laatste kans om het verschil te makende plannen in
Brussel  van  tafel  te  krijgen.  Het  gaat  om  de  volgende
maatregelen:

Brussel beperkt jacht op trekvogels
Brussel belemmert wolvenbeheer in Europese landen
(of andere grote carnivoren)
Brussel  probeert  de  jacht  op  10%  van  het  EU
grondgebied te verbieden.
Brussel voert slecht uitvoerbare wetten in voor
jagers.
Brussel verbiedt alle regionale jachtactiviteiten
in Europa

Het is belangrijk dat zoveel mogelijk jagers in Nederland en
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de ons omringende landen hun handtekening zetten tegen het
beperken van de jacht. De Jagersverenigingen delen de zorgen
van FACE en roept hun leden op de bijgevoegde enquête in te
vullen.

Het doel van FACE is om 1 miljoen handtekeningen in te
zamelen binnen alle leden in Europa.
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Gezocht: Landelijk Secretaris
Vereniging Het Ree

 

Nederland telt zeker 100.000 reeën. Overal komen ze voor: in
bossen,  akkers,  polders  en  heide.  Reeën  zijn  sierlijk  en
elegant. Ze zijn ook kwetsbaar. Daarom zoeken ze beschutting
en rust. Vereniging Het Ree zet zich in voor goede, gezonde en
duurzame reeënpopulaties.

Als vereniging zijn we dé kennis- en adviesorganisatie voor én
over het ree. Onze activiteiten zijn onderverdeeld in vijf
categorieën:
 ●  Verzamelen  van  kennis  over  het  ree  in  onze  eigen
kennisbank.
 ● Ontwikkelen en begeleiden van activiteiten gericht op een
duurzaam beheer van reeën.
 ● Ondersteunen van leden bij de uitvoering van het beheer.
 ● Samenwerken met derden op het gebied van leefbaarheid en
biodiversiteit.
 ●  Voorlichting  geven  over  het  ree  in  de  vorm  van
tijdschriften,  boeken,  workshops  en  
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    voordrachten.

Ben jij de nieuwe secretaris van vereniging Het Ree?
Onze  vereniging  bestaat  uit  meer  dan  100  enthousiaste
vrijwilligers,  die  zich  samen  inzetten  voor  een  prachtige
diersoort. Wij zoeken een nieuwe secretaris, die zich bij onze
vrijwilligers voegt. Als secretaris ben je het ‘geweten’ van
het bestuur. Dit uit zich in het vertegenwoordigen van de
belangen van het voortbestaan van het Ree: de diersoort én de
vereniging.  Tevens  is  de  secretaris  lid  van  het  team  dat
verantwoordelijk is voor het dagelijks bestuur.
 
De werkzaamheden van onze secretaris
Onze secretaris waakt over de naleving van de statuten en het
huishoudelijk  reglement.  Er  wordt  één  keer  per  jaar  een
algemene  ledenvergadering  georganiseerd.  Naast  de  algemene
ledenvergadering komt het bestuur één keer per maand samen. De
secretaris zorgt voor de voorbereiding van de vergadering,
coördineert de besluitvorming en zorgt voor de verslaglegging
en archivering hiervan. Viermaal per jaar wordt ons eigen
tijdschrift verstuurd aan alle leden van de vereniging. De
secretaris  draagt  zorg  voor  de  ledenadministratie  en  de
verzendlijsten  van  ons  tijdschrift  en  de  nieuwsbrief.  De
wisselprijs  “Vereniging  Het  Ree”  wordt  1  maal  per  2  jaar
uitgereikt aan een lid dat zich zeer bijzonder heeft ingezet
voor het ree. De secretaris neemt deel aan de jury en draagt
zorg voor de uitreiking van de prijs.

Zie  jij  jezelf  bovenstaande  activiteiten  op  je  nemen  en
beschik je daarnaast over:
 ● +/- 16 uur per maand vrije tijd om je in te zetten voor de
vereniging
 ● Goede contactuele eigenschappen
 ● HBO/academisch werk- en denkniveau
 ● Goede beheersing Nederlandse taal, zowel mondeling als
schriftelijk
 ● Samenwerkingskwaliteiten



 ● Politieke antenne
 ● Kunnen onderscheiden van hoofd- en bijzaken
 ● Inspirerende kwaliteiten
 
Meer weten over deze functie?
Neem  dan  contact  op  met  Jan  van  Wulfften  Palthe  (huidig
secretaris)
E-mailadres: secretaris@hetree.nl

 

Beantwoording  Kamervragen
over  gebruik  van  alcohol
tijdens het jagen
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Wildvoorjaarstelling 2023

De jaarlijkse wildvoorjaarstelling staat weer voor de deur.
Dit jaar gaat de telling uitgevoerd worden op basis van de
vernieuwde handleiding. Deze vernieuwde handleiding is door de
Koninklijke Nederlandse Jagersvereniging opgesteld. Belangrijk
is dat de adviezen van het Centraal Bureau voor de Statistiek
hierin zijn verwerkt. Ook heeft er afstemming plaats gevonden
met de Nederlandse Organisatie voor Jacht en Grondbeheer.

De  instructies  in  de  handleiding  sluiten  aan  op  de
voorjaartellingen in de regio’s. Het is van groot belang dat
op dezelfde wijze geteld wordt als voorgaande jaren. Hiermee
wordt geborgd dat de tellingen van dit jaar aansluiten op de
tellingen van voorgaande jaren en er dus een goed vergelijk
mogelijk is.
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Het verschil met de vorige handleiding is dat er vanaf heden
genoteerd wordt met welke vervoers- en hulpmiddelen er geteld
wordt.  Hierop  zijn  de  telformulieren  aangepast,  dit  wordt
overgenomen in FRS. De uitvoering in de praktijk vindt dus op
dezelfde wijze plaats als in voorgaande jaren.

Elke WBE stelt een een WBE- fauna of telcoördinator aan. Voor
deze  rol  biedt  de  vernieuwde  handleiding  en  concrete
takenlijsten meer ondersteuning. Voor praktische vragen kunt u
zich het best tot deze coördinator richten.

De  handleiding  is  te  bekijken  via  de  volgende  link
www.jagersvereniging.nl/voorjaarstellingen.

Succes met tellen!

Nieuwsbrief  Praktijk  Centrum
Jacht & Fauna – maart-2023
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(video) debat: toekomst jacht
en platteland in Fryslân
Jager Tones Meijer in een schuilhut locatie Hege Warren. Foto:
Actief Media

(video) Zaterdagavond 11 maart vindt in Glinstra
State in Burgum een politiek debat plaats over de
toekomst van het Friese platteland en de positie
van  de  jacht  en  het  wildbeheer  daarin.  Oud-
journalist van Omrop Fryslân Eelke Lok zal dit
debat leiden.
Initiatiefnemer voor het debat is de Friese afdeling van de
NOJG,  de  Nederlandse  Organisatie  van  Jagers  voor  Jacht  &
Grondbeheer. Regio-secretaris Tones Meijer, zelf een jager,
licht toe: “It plattelân fan Fryslân driget stadichwei leech
te rinnen: hieltyd minder boeren, hieltyd minder greidefûgels,
hieltyd minder fee, hieltyd it mear ferrûgjen fan it lânskip.”

Dat wordt volgens Meijer versterkt door het niet beperken –
door de provinciale politiek – met behulp van jagers in hun
taak  als  Faunabeheerders  –  van  roofdieren,  zoals  vossen,
marterachtigen en wolven, maar ook de ganzen. Mede daardoor
komt volgens Meijer het voortbestaan van weidevogels en konijn
in gevaar.

“Jagers  wurde  troch  stedsminsken  faak  beskôge  as
‘plezierjagers’. Mar wat wy dogge is professioneel wyldbehear:
de jagers krije allegearre in goeie oplieding, folgje geregeld
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kursussen en dogge harren wurk sa’t it moat.”

Het effect van goed beheer is volgens Meijer dat bijvoorbeeld
de reeënstand na de Tweede Wereldoorlog flink gegroeid is. Zo
is het volgens hem ook van belang dat het aantal woerden
(mannetjes van de wilde eend) niet uit de hand loopt. “As dêr
te folle fan binne, dan wurde de wyfkes troch te folle jerken
ferkrêfte en fersûpe se!”

Meijer  is  zich  er  van  bewust  dat  over  de  toekomst  van
wildbeheer, jacht, landbouw en platteland in het algemeen zeer
verschillend  wordt  gedacht.  “Dêrom  skriuwe  wy  ek  gjin
stellingen foar, foarôfgeand oan it debat. Wy litte it oan
Eelke Lok oer om it debat te lieden, sadat elk kandidaat-
steatelid dat meidocht oan it debat, syn of har eigen ynbring
hawwe kin.”

Het debat is namelijk ook bedoeld om de inwoners van Fryslân
er op te wijzen dat er woensdag 15 maart verkiezingen zijn
voor  de  Provinciale  Staten  en  dat  hun  stem  er  toe  doet.
Tegelijk  daarmee  zijn  ook  de  verkiezingen  voor  de
waterschappen,  dus  ook  voor  het  algemeen  bestuur  van
Wetterskip  Fryslân.

Stropers uit Gemert weer het
haasje: twee weken cel in en
honden kwijt
Bron:  Omroep  Brabant
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Foto: politie

Waren twee boezemvrienden uit Gemert in november 2021
op klaarlichte dag hun honden aan het uitlaten of waren
ze aan het stropen? Voor het Openbaar Ministerie én de
rechtbank  is  het  zonneklaar.  De  mannen  moeten  twee
weken de cel in, oordeelde de politierechter dinsdag in
Den Bosch.
De mannen van 37 en 40 zijn die zondag in het buitengebied van
Aarle-Rixtel gezien met een voor de jacht geprepareerde wagen
en vier hazewindhonden die op een prooi aasden.

“Wij hebben van onze fouten geleerd.”
Eén van de twee kreeg nog eens twee weken aan zijn broek,
omdat hij tijdens zijn proeftijd was betrapt. In 2019 waren de
mannen al eens veroordeeld voor stroperij. Volgens hen hebben
ze de schijn tegen en zijn ze nu ten onrechte het haasje. “We
hebben  van  onze  fouten  geleerd,  wij  jagen  niet  meer”,  zo
verwoordde een van hen het. Met tegenzin accepteren ze de
uitspraak.

Wat ze veel erger vonden: ze zullen de auto, maar vooral hun
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honden nooit meer terugzien. De dieren zijn in beslag genomen
en inmiddels overgegaan naar een andere eigenaar. De mannen
zien hun honden als hun kinderen, stonden ermee op en gingen
ermee  naar  bed.  Tijdens  de  zitting  toonden  ze  foto’s  en
filmpjes waarop te zien is hoe dol hun gezinnen erop waren.

“Ze zijn aan het lijntje gehouden.”
Ze werden dan ook emotioneel toen de officier van justitie
vertelde dat de honden niet meer op een opvangadres, maar
elders verblijven. Eén van de twee mannen: “Ik heb zo vaak
gevraagd hoe het met onze honden is en waar ze waren, maar
kreeg nooit een antwoord.” Hun advocaat, Menno Buntsma, vatte
het als volgt samen: “Ze zijn aan het lijntje gehouden.”

Terug naar 24 november 2021. Het was een zonnige zondagmiddag.
De twee mannen waren naar Aarle-Rixtel gereden om hun honden,
vier hazewindhonden en een labrador, uit te laten. Aangelijnd,
althans,  dat  verklaarden  ze  voor  de  rechter.  Andere
bedoelingen  hadden  ze  niet,  zo  houden  ze  vol.

Toch had iemand gezien dat er een opvallende wagen door de
bossen reed en dat zogeheten lange honden (de bijnaam van
hazewindhonden) achter een haas aan zaten. De getuige, een
jager, alarmeerde de politie en die hield de twee mannen aan
voor  het  in  bezit  hebben  van  ‘niet  tot  jagen  geoorloofde
middelen’. Dat waren de honden en de auto, die volgens de
rechter speciale lampen en allerlei lichtschakelaars had om
het jagen te vergemakkelijken.

De twee mannen, de een geniet een uitkering, de ander is
werkzaam in de veilingwereld, snapten er niks van. Waarom, zo
vroegen zij zich af, ga je overdag met lichtbakken jagen en
waarom neem je dan ook een voor jacht ongeschikt dier als een
labrador mee? Bovendien was er niks mis met de wagen.

De jager zwakte zijn getuigenverklaring later overigens af,
maar  daar  tilde  de  politierechter  niet  zo  zwaar  aan.  Ze



hechtte meer waarde aan de eerste melding, ook omdat die door
de politie was bevestigd. Advocaat Buntsma zei dat de getuige
‘opgejaagd’ moet zijn door agenten, die hem hadden gevraagd de
vermeende stropers te volgen.

LEES OOK:

De schimmige wereld van het stropen: ‘Dit zijn geen mensen van
adel’

Twee  stropers  opgepakt  en  vier  ‘lange  honden’  in  beslag
genomen

Strop  voor  stropers:  taakstraf  en  boete,  auto’s  en
hazewindhonden  verbeurd  verklaard

Landschapsgebruik  van  wild
verandert door de komst van
de wolf

In 2015 keerde de wolf terug in Nederland. ARK
Rewilding  Nederland,  de  Zoogdiervereniging  en
Faunabeheereenheid  Gelderland  bespraken  onlangs
hoe het mogelijk is om het natuur- en faunabeheer
op  de  Veluwe  te  laten  meegroeien  met  de
aanwezigheid van wolven.
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Het landschapsgebruik van wild verandert als gevolg van de
komst van de wolf. De mens is niet langer als enige van
invloed op de aantallen zwijnen en herten. De meeste wolven
leven  in  natuurgebieden  en  jagen  op  daar  levende  herten,
reeën, zwijnen en kleiner wild zoals hazen. 

Ecologen, natuurbeheerders en wildbeheerders menen de invloed
te zien van wolven op gedrag en aantallen van herten, zwijnen
en  reeën.  Naast  sterfte  door  afschot  en  incidenten  zoals
aanrijdingen, is er predatie door wolven bij gekomen. Iets om
in het wildbeheer rekening mee te houden.

Hoe de interactie tussen wolf, aas en aaseters precies zit,
moeten de komende jaren in kaart worden gebracht. Wanneer meer
bekend  is  over  de  voedselbehoefte  van  wolven  in  het
Nederlandse  landschap,  kan  ook  in  relatie  tot  het  beheer
worden ingeschat of en zo ja hoeveel er in het faunabeheer
rekening moet worden gehouden met de aanwezigheid van wolven. 

Er zijn ook juridische randvoorwaarden voor faunabeheer die
voortvloeien uit de beschermde status van de wolf. Als gevolg
van de strikte bescherming is onder meer het ‘opzettelijk
verstoren’ van wolven verboden, en zijn overheden verplicht
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actief ‘instandhoudingsmaatregelen’ voor wolven te treffen.

 

Zie  ook  voor  meer  informatie:  ARK  Rewilding
Nederland,  21/02/2023
 

Limburgs Faunadebat succesvol
met  deelname  van  negen
politieke partijen
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Het Groot Limburgs Faunadebat dat door de Jagersvereniging
afdeling Limburg in samenwerking met de NOJG regio Limburg was
georganiseerd in Baexem op donderdagavond 9 februari met een
deelname van negen politieke partijen, 120 bezoekers in de
zaal en 123 kijkers via de livestream een mooi succes. Na een
levendige discussie aan de hand van enkele scherpe stellingen,
kregen de aanwezigen een duidelijk beeld van de standpunten
van de verschillende politieke partijen in hun provincie. Dit
werd nu de provinciale verkiezingen voor de deur staan, als
zeer waardevol ervaren.

De onderwerpen betroffen;

Uitvoeren faunabeheerplannen dienen ook in zijn geheel
uitgevoerd  te  worden  door  de  Terrein  Beherende
Organisaties, zoals Staatsbosbeheer, Natuurmonumenten em
Limburgs Landschap, daar zij immers deze ook goedkeuren.
De  provincie  waar  zij  het  over  grote  deel  van  hun
subsidie  van  ontvangen,  dient  dan  hierin  ook  haar
verantwoordelijkheid  te  nemen  en  de  TBO’s  op  de
uitvoering aan te spreken, dat het Faunabeheerplan voor
de gehele provincie geldt en dat er geen uitzondering
kan gelden voor de TBO gronden.
Predatorenbeheer  en  registratie  Fauna  Registratie
Systeem  a.d.v.  voorbeelden  van  de  jager  en  bioloog
Willem  Maris  die  een  toelichting  op  de
patrijzenprojecten in de provincie gaf, waarbij ook het
effect van predatorenbeheer werd onderstreept.
De stelling hoe om te gaan met de opdrachten voor het
wel of niet exoten vangen en/of doden, zoals dit met
bijvoorbeeld de wasbeer gaat?
De stelling over beverbeheer met behulp van de bioloog
van het Waterschap Limburg, die een beeld schetste van
de  ontwikkeling  van  de  bever  in  Limburg  en  wat  de
gevolgen waren voor het Waterschap en of dit al dan niet
door  vrijwillige  of  professionele  jagers  moet  worden
uitgevoerd.



Tot slot werd ook de komst van de wolf en de gevolgen
hiervan in Limburg nog even besproken, dit nadat lokale
schapenhoudster Gitta Backer haar persoonlijke angsten
en zorgen met de aanwezigen had gedeeld. De discussie
hierover gaf hierover de nodige verdeeldheid te zien
van; “Geen wolven tot volledig beschermen”  en dat er
nog  veel  onduidelijkheid  bestaat,  waar  het  nieuwe
provinciaal wolvenbeheerplan (eind 2023) naar toe zal
leiden.  Van  de  kant  van  de  Jagersverenigingen  werd
duidelijk aangegeven, dat de jagers hier buiten staan en
slechts uitvoerders zijn indien hierom wordt verzocht,
door de provincie.

 

 

“We zijn in rap tempo terrein
aan het verliezen” uitspraak
Klaas Dijkstra, communicatie-
expert
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“We zijn in rap tempo terrein aan het
verliezen”
Dit is een uitspraak Klaas Dijkstra, communicatie-expert in
een  lezing  voor  de  VSN  (De  Verenigde  Sportpaardenhandel
Nederland).

Het toont duidelijk aan, dat niet alleen de jacht en de boeren
kapot gemaakt worden, maar dat onze ‘dierenliefhebbers’ op
meer  terreinen  bezig  zijn,  zoals  de  paardensport  en
sportvisserij.

En dan doen ze uiterst professioneel, met een heleboel geld en
veel betaalde mensen.

Dijkstra heeft zelf niets met paarden, jacht of wat dan ook.
Hij heeft eerder ook de communicatie gedaan, voor die groepen,
die het ons nu lastig maken.

Ik citeer een paar van zijn uitspraken.
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Bij Natuurmonumenten kwam ik binnen met de opdracht:
groei van 400.000 naar 1 miljoen leden.
Dat is bijna gelukt, we zijn gestrand op 969.000.
Alles  via  keiharde  marketing.  Daar  had  je  gewoon
budgetten  voor.
Als je alle marketingbudgetten van de agrarische sector
optelt, dan kom je nog niet in de buurt.
Gewoon € 30 miljoen!

Wakker Dier kan per jaar 3 miljoen besteden. De paardenwereld
heeft een omzet van € 1,5 miljard per jaar, voor dit werk
hebben we in de paardenwereld maar € 50.000.

Op bestuurlijk niveau zijn er vervolgens maar weinig mensen in
de paardenwereld die zich de situatie realiseren en die ergens
voor durven te gaan staan.

We  zijn  in  rap  tempo  terrein  aan  het  verliezen.  De
paardenwereld is versnipperd en wordt geregeerd door teveel
bange mensen.

Want we hebben te maken met de Groene Elf: elke maandag staan
ze met hun stukken bij de minister, getraind, met een giga
hoeveelheid wetenschappelijk onderzoek.’

"Als je het niet zelf regelt, dan wordt het straks voor
je geregeld".

Bij LTO roepen ze: we moeten het positieve verhaal over de
boer vertellen. Maar dat alleen gaat niet werken. De Partij

https://www.groene11.nl/


voor de Dieren vindt dat prachtig: ga vooral zo door.

Weet je, als de sector niet groter uitpakt, hebben we over een
paar jaren echt een probleem.

 

Lees zijn verhaal en zoek de overeenkomsten met
onze jagerswereld.
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